

# SADEV acquires its subsidiary SADEV USA

I'm proud to announce that we have acquired the majority stake of our subsidiary, SADEV USA, based in Iowa.

This acquisition aims to follow our strategy and our will to effectively develop our business in North America through SADEV USA.

Besides the strategic objectives, there is a human story between SADEV USA general manager, Joe Hendrickson, and myself. I would say that Joe has become a true friend after 25 years of working together. Joe and his team share the same values than SADEV FRANCE.

I'm glad to be the new CEO of the group named SADEV GLOBAL. Joe remains the general manager of the Sadev USA and I will ensure the continuity of SADEV's story through its strategy and development.

**Frédéric FIEVET**  
*CEO SADEV GLOBAL*



I am excited to announce that after 15 years in business owning and operating SADEV USA that we have merged with SADEV France to become SADEV GLOBAL.

I have had the honor of getting to know the SADEV team in France for nearly the last 25 years and I look forward to many more. Over the years I have formed a true friendship and brotherhood with the President of SADEV, Frederic Fievet which is very rare in business these days and I feel very fortunate.

Our friendship has been the foundation of our partnership over the years and without that we would not be where we are today. Going forward I will remain a shareholder in the company with the title of General Manager.

Our commitment to service and quality will not change, in fact it will get even stronger with our combined resources and efforts. I would like to thank our customers for their support for the last 15 years and I look forward to continuing to strengthen these relationships as well as building new ones.

**Joe HENDRICKSON**  
*General Manager SADEV USA*



We Build the Invisible

Suivez-nous sur     [sadev.com](https://www.sadev.com)

Membre du groupe  
**SIMONSWERK**

# SADEV fait l'acquisition de sa filiale SADEV USA

Je suis fier de vous annoncer que nous avons acquis la majorité des parts de notre filiale, SADEV USA, basée dans l'Iowa.

Cette acquisition s'inscrit dans le cadre de notre stratégie et dans celui de notre volonté de développer efficacement notre activité en Amérique du Nord à travers SADEV USA.

Au-delà des objectifs stratégiques, il y a une histoire humaine entre le directeur général de SADEV USA, Joe Hendrickson, et moi-même. Je dirais que Joe est devenu un véritable ami après 25 ans de collaboration. Son équipe et lui partagent les mêmes valeurs que l'équipe SADEV FRANCE.

Je suis heureux d'être le nouveau CEO du groupe nommé SADEV GLOBAL. Joe reste le directeur général des États-Unis, et je vais assurer la continuité de l'histoire de SADEV à travers sa stratégie et son développement.

**Frédéric FIEVET**  
CEO SADEV GLOBAL



Je suis heureux d'annoncer qu'après 15 ans d'activité en tant que propriétaires et exploitants de SADEV USA, nous avons fusionné avec SADEV France pour devenir SADEV GLOBAL.

J'ai eu l'honneur d'apprendre à connaître l'équipe SADEV en France pendant près de 25 ans, et je me réjouis d'en rencontrer encore beaucoup d'autres. Au fil des ans, j'ai noué une véritable amitié et une fraternité avec le président de SADEV, Frédéric Fievet, ce qui est très rare dans le monde des affaires de nos jours, et je me sens très chanceux.

Notre amitié a été le fondement de notre partenariat au fil des ans et, sans elle, nous ne serions pas là où nous sommes aujourd'hui. À l'avenir, je resterai actionnaire de l'entreprise avec le titre de directeur général.

Notre engagement envers le service et la qualité ne changera pas. En fait, il sera encore plus fort grâce à la combinaison de nos ressources et de nos efforts. Je tiens à remercier nos clients pour leur soutien au cours des 15 dernières années, et je me réjouis de continuer à renforcer ces relations et d'en créer de nouvelles.

**Joe HENDRICKSON**  
Directeur général SADEV USA



We Build the Invisible

Suivez-nous sur     [sadev.com](https://www.sadev.com)

Membre du groupe  
**SIMONSWERK**